TADBIRKORLAR VA SARMOYADORLAR DIQQATIGA!

O’zbekiston Respublikasi Vazirlar Mahkamasining 2021-yil 9-sentyabrdagi “Respublikada oliy ta’lim muassasalarida talabalarni turar joy bilan qamrab olish darajasini oshirish 
chora-tadbirlari to‘g‘risida”gi 563-sonli qarori qa bul qilingan. Mazkur qarorda talabalar turar joylarini davlat-xususiy sheriklik asosida xususiy investitsiyalarni jalb qilish orqali barpo etish belgilangan.
Andijon mashinasozlik institutiga xususiy tashabbuskor “Ixtisoslashgan montaj qurilish ta'mirlash” xususiy korxonasi tomonidan tashabbus taklifi, shu jumladan loyiha konsepsiyasi taqdim etilgan. Mazkur loyihada Andijon mashinasozlik institutining (0.5 gektar) xududida 
600 o’ringa mo’ljallangan talabalar turar joyi binosini qurish va faoliyatini tashkil etish rejalashtirilgan.
Loyiha yuzasidan xususiy sherikni tanlash O‘zbekiston Respublikasining “Davlat-xususiy sheriklik to‘g‘risida”gi Qonuni hamda O‘zbekiston Respublikasi Vazirlar Mahkamasining 
2020 yil 26 apreldagi 259-son “Davlat-xususiy sheriklik loyihalarini amalga oshirish tartibini takomillashtirish to‘g‘risida”gi qarori talablariga binoan amalga oshiriladi.
Ilova qilinayotgan hujjatlar:
1) Loyiha konsepsiyasi
2) Loyiha haqida ma’lumot
Mazkur loyihani amalga oshirishdan manfaatdor investorlar 2023-yil 7-sentabrga qadar “Qiziqish bildirish shakli” ni quyidagi manzillarga yuborishlari kerak:
1. Andijon mashinasozlik instituti manzili: 170119, Andijon shahar, Boburshox ko'chasi 56-uy.
E-mail: info@andmiedu.uz, Telefon raqami: +998(74)-223-43-67;
2. Oliy ta’lim, fan va innovasiyalar vazirligi manzili: 100095 Toshkent shahri, Talabalar ko‘chasi, 7-uy.
E-mail: devonxona@edu.uz, Telefon raqami: 71 203-32-23;
3. Iqtisodiyot va moliya vazirligi manzili: 100017 Toshkent shahri, Istiqlol, 29-uy.
E-mail: dxsh@imv.uz, Tel. raqami:  71 239-15-69, 239-12-52.
“DXSH to’g’risida”gi qonunning 17-moddasiga binoan, qiziqish bildirish uchun so’rov va tenderlar (takliflar) olingan taqdirda, davlat sherigi tomonidan loyihaning xususiy tashabbuskori va qiziqish bildirgan uchinchi tomonlar ishtirokida xususiy sherikni aniqlash uchun tender o’tkaziladi.

TO THE ATTENTION OF ENTREPRENEURS AND INVESTORS!
Resolution of the Cabinet of Ministers of the Republic of Uzbekistan "On measures to increase the level of accommodation for students in higher education institutions in the Republic" No. 563 was adopted on September 9, 2021. This resolution stipulates the construction of student dormitories by attracting private investments on the basis of public-private partnership.
The initiative proposal, including the project concept, was presented to the Andijan Machine Building Institute by the private enterprise "Ixtisoslashgan montaj qurilish ta'mirlash". In this project, it is planned to build and organize the activities of a student accommodation building for 600 places on the territory of the Andijan Machine Building Institute (in 0.5 hectares).
The selection of a private partner for the project is based on the Law of the Republic of Uzbekistan "On Public-Private Partnership" and the Decree of the Cabinet of Ministers of the Republic of Uzbekistan No. 259 dated April 26, 2020 "Improving the procedure for the implementation of public-private partnership projects".
Project information:
Project concept
Information about the project
Investors interested in the implementation of this project must send the Expression of Interest Form to the following addresses by September 7, 2023:
1. Andijan Machine Building Institute’s address:170119, Andijan city 56 Baburshokh Street. 
E-mail: devonxona@edu.uz, Phone: 71 203-32-23.
2. Ministry of Higher Education, science and innovation: Tashkent, 7 University Street. 
E-mail: devonxona@edu.uz, Phone: 71 203-32-23;
3. Ministry of Economy and finance: 100017 Tashkent, Istiklal street 29,
E-mail: dxsh@imv.uz, Phone: 71 239-15-69
In accordance with Article 17 of the PPP Law, in case of receiving a request for tender (proposal) of interest, the public partner conducts a tender to determine a private partner with the participation of a private project initiator and interested third parties.


ПРЕДПРИНИМАТЕЛЕЙ И ИНВЕСТОРОВ!
Принято постановление Кабинета Министров от 9 сентября 2021 года № 563 «О мерах по повышению уровня размещения обучающихся в высших учебных заведениях Республики». Данное постановление предусматривает строительство студенческих общежитий за счет привлечения частных инвестиций на основе государственно-частного партнерства.
Инициативное предложение, включая концепцию проекта, было представлено Андижанскому институту машиностроения частным предприятием «Ixtisoslashgan montaj qurilish ta'mirlash». В данном проекте планируется строительство и организация деятельности студенческого общежития на 600 мест на территории Андижанского машиностроительного института.
Информация о проекте:
Концепция проекта
Информация по проекту
[bookmark: _GoBack]Инвесторы, заинтересованные в реализации данного проекта, должны до 7 сентября 2023 года направить Форму выражения заинтересованности по следующим адресам:
1. Андижанский Машиностроительный Институт. Адрес: 170119, г.Андижан, Проспект Бабура 56.
Электронная почта: info@andmiedu.uz, Телефон: (+998)-223-43-67.
2. Министерство высшего образования, науки и инноваций: г. Ташкент, ул. Университетская, 7.
Электронная почта: devonxona@edu.uz, Телефон: 71 203-32-23;
3. Министерство экономики и финансов: 100017 Ташкент, улица Истикляль 29,
Электронная почта: dxsh@imv.uz, Телефон: 71 239-15-69
В соответствии со статьей 17 Закона “О ГЧП” в случае получения запроса в тендере (предложения) на заинтересованность, государственный партнер проводит тендер на определение частного партнера с участием частного инициатора проекта и заинтересованных третьих лиц.
